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Voditelj:
Hvala Goci Stijačić, a mi sada idemo do Šapca gde nas čeka jedna druga Gordana. Ovog leta, naime,
šabački penzioneri više nego ikada zainteresovani za odlazak u banju, a kako je protekao konkurs RFPIO
i koji su uslovi koje treba ispuniti za besplatan boravak u banju, e to će nam reći Gordana Manjačić.
Dobro jutro, Goco.
Gordana Manjačić:
Mišo, dobro jutro. Na konkurs PIO fonda za besplatnu rehabilitaciju u jednoj od 24 banje u Srbiji ove
godine u Šapcu se javilo 2 puta više penzionera nego lane. Čak 3.148. Pravo učešća na konkursu imali su
svi penzioneri čija penzija nije veća od 26 hiljada dinara. Osim besplatne rehabilitacije, u ovaj paket
uračunati su i troškovi prevoza, kao i naknada tj. troškovi za pratioca za slepe penzionere, ili za decu
koja koriste porodične penzije. Razgovarali smo sa nadležnima o uslovima konkursa i o penzionerima,
koliko im to znači, evo šta su nam rekli.
Slavna Gojković, penzioner iz Šapca:
Ne da znači nego i više. Kako mi da izdvojimo sami 17 hiljada penzije ne može da pokrije. Mi smo
prezadovoljni jer idemo i stvarno sam zahvalna PIO fondu što nam omogućava.
Stevan Matić, predsednik Gradskog udruženja penzionera u Šapcu:
Svaki dinar koji dođe sa strane je dobro došao. Država šaljući penzionere na besplatnu rehabilitaciju, oni
to kažu u banje,  čini  veliki  iskorak u pomoći  penzionerima i  time pokazuje da nije penzioner nije
zaboravljen.
Nenad Plavić, direktor filijale PIO Šabac:
Kada je ta rang lista uspostavljena, zna se ko ide, ali u koju banju ide još uvek se ne zna zato što
komisija  treba zajedno sa lekarom specijalistom da zaseda.  Tada se u obzir  uzimaju zdravstvena
dokumentacija korisnika penzije koju su priložili, i u odnosu na zdravstveno stanje i potrebe prema
zdravstvenom stanju, lekari će upućivati korisnike u određene banje i to će se saznati kasnije. Oni će
posle dostaviti spisak u banje, a banje će obaveštavati korisnike koje su banje dobili.
Gordana Manjačić:
U Šapcu ima 25 hiljada penzionera. Petina od tog broja, negde oko 5 hiljada ima penziju koja je manja
od 15 hiljada dinara. Inače, mi se ovog jutra javljamo iz velikog gradskog parka, ovde je prijatan
ambijent, sveže je i naša je preporuka za penzionera da ovde provedu današnji tropski dan. Mišo, mi se
vidimo ponovo za jedan sat kada ćemo govoriti o otvaranju kupališta.
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